
Øyer kommune 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 

Eldrerådet 
 

Møtested: Rådhuset - møterom Lyngen     
Møtedato: 25.01.2017 Tid: 13:00 – 13:50 

 
 
Funksjon Navn Forfall 
Medlem Arnfinn Gillebo Forfall 
Medlem Arne Bueie  
Medlem Jens Petter Melby Forfall 
Medlem Odd Letrud  
Medlem Mari Kjæstad Forfall 
Varamedlem 
Varamedlem 

John Berge 
Mary Dalbu 
 

 

 
Merknader:   
Dessuten møtte formannskapssekretær Laila Odden som førte protokollen. 
 
Arne Bueie som er medlem både i Eldrerådet og Rådet for mennesker med 
funksjonsnedsettelser fremmet forslag om at de forskjellige kommunale rådene kan ha felles 
møte når det er like saker som skal behandles. 
Ellers ingen merknader til innkallingen. 
 
Ingen merknader til sakslista. 
 
Ingen merknader til protokollen fra forrige møte. 
 
Eventuelt 
 
Invitasjon til kurs i eldrerådsarbeid m.m. fra Pensjonistforbundet: 

- Ikke aktuelt da ingen i rådet er medlem i Pensjonistforbundet 
 
Åpningstider ved NAV Øyer 

- Sektorleder Gerd Hvoslef orienterte om planlagte endringer for åpningstider ved NAV 
kontoret. 

 
 
 
Odd Letrud 
Leder 
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1/17   
FELLES DIGITALISERINGSSTRATEGI FOR LILLEHAMMER, ØYER OG GAUSDAL 2017 - 2020   
 
Rådmannens forslag til innstilling: 
Kommunestyret vedtar felles digitaliseringsstrategi for perioden 2017-2020 for kommunene 
Lillehammer, Øyer og Gausdal. 
 
Behandling: 
Det er utarbeidet en felles digitaliseringsstrategi for Lillehammer, Øyer og Gausdal for 
perioden 2017 – 2020. 
Digitaliseringsstrategien har vært behandlet i formannskapet den 17.01., sak 2/17, og skal 
behandles i kommunestyret den 26.01.2017. 
Digitaliseringsstrategien ble gjennomgått og drøftet og rådet fattet følgende uttalelse:   
 
Vedtak: 
Eldrerådet slutter seg til formannskapets innstilling i sak 2/17. 
 
Eldrerådet vil be om å bli løpende orientert om gjennomføring av opplæring til innbyggerne. 
Jfr. ordførerens tilleggsforslag til formannskapets innstilling.  
 
Eldrerådet er opptatt av at ny kommunale nettsider må inneholde digitale løsninger som 
ivaretar behovet for blinde og svaksynte. 
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